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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 6 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  9.11.2023 Začátek: 16:00 Konec: 18:45 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ANO     
 

           Karel Ulm   ANO    
           Petr Lukáš ANO     

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal   ANO   

 
           Traian Urban   ANO   

 
           Martin Sládek ANO      

                  
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      

                     Další přítomní hosté:  0 

                                                              

                                                              

Program: 

 

1. Přivítání a představení nového předsedy KINF 

2. Schválení ověřovatele zápisu 6. jednání + prezence účastníků 

3. Schválení navrženého programu 6. jednání KINF 

4. Schválení zápisu č.5/2023 z jednání KINF 

5. Prezentace agendy „Záměry/Reality P1“ 

6. Rozpočet odboru informatiky na rok 2024 

7. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

 Nová veřejná zakázka - Rozšíření stávajícího zálohovací pole IBM V5100 

 Nová veřejná zakázka - Rozšíření stávajících SAN switchů CISCO 

 FORTINET 

 Přestupky 22 

8. Aktuální informace o ICT, o projektech a plánování, od p. radního Richarda Bureše a 

vedoucího odboru informatiky p. Miroslava Ulricha  

9. Různé 
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1. Přivítání a představení nového předsedy KINF 

P. Richard Bureš se rozloučil s členy komise jako bývalý předseda, nyní už bude členem komise jako 

host. Poté představil nového předsedu komise p. Tomáše Hamra, kterého schválila rada MČP1 dne 

31.10.2023 - UR23_1265 a předal mu slovo. Pan Předseda Hamr se představil a ujal se řízení komise. 

 

2. Schválení ověřovatele zápisu 6. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a hostů. Konstatoval, že 

komise je usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je 

prezenční listina. Předseda komise navrhl stálým ověřovatelem zápisu za pana Davida Malého p. Karla 

Ulma. Ověřovatelem tohoto zápisu je David Soukup, který je jednání přítomen. 

Usnesení KINF č.: 1/6/2023 

Komise pro informatiku schvaluje za stálého ověřovatele p. Karla Ulma. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení navrženého programu 6. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 

publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePoint pracovního týmu KINF MČP1. 

 
Usnesení KINF č.: 2/6/2023 

Komise pro informatiku schvaluje program 6. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení zápisu č.5/2023 z jednání Komise pro informatiku Rady MČP 1 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 5. jednání KINF. 

K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 3/6/2023 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 4. jednání. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

http://www.praha1.cz/
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5. Prezentace modulu Záměry/Reality 

Předkladatel: Richard Bureš (MČP1) 

Pan předseda Hamr uvedl prezentaci aktuálního stavu projektu a následně předal slovo panu radnímu 

Burešovi.  

Prezentace modulu Záměry/Reality- stěžejní informace vypsány v následujících bodech: 

 Prezentovali - pan Radní R. Bureš a Paní Banýrová (Marbes)  

 Prezentace se týkala propojení aplikací ENO (evidence majetku a informace o něm), Agendio – 

založení Záměru (adresného/neadresného) a jejich propojení do webu Záměry/Reality Praha1, kde 

se následně Záměr zobrazí se všemi potřebnými informacemi  

 Při prezentaci byla paní Banýrová připojená online přes aplikaci MS Teams a náhled na její 

prezentaci byl přítomným zobrazen pomocí monitorů v jednací místnosti pan radní prezentoval 

pomocí obrazu z projektoru. 

 Při prezentaci došlo k založení Záměru a popisu provedení tohoto procesu v aplikaci ENO 

/Agendio, paní Banýrovou. 

 Promítnutí založení daného Záměru – změn na webových stránkách Záměry/Reality Praha 1 byl 

zobrazen promítaným obrazem projektoru na plátno v jednací místnosti, v reálném čase 

 Zúčastnění tedy mohli vidět celý proces založení Záměru až do jeho zobrazení na webových 

stránkách s kompletním komentářem aktuálně prováděných akcí. 

Následně proběhla diskuze. Výstup z diskuze: Funkčnost je v pořádku, problém s grafikou, doporučení 

je zlepšit celkově vizuální vzhled webových stránek na moderní design, který by více zaujal prohlížející. 

(např. pohyblivá fronta obrázků nabízených nemovitostí a jejich prostorů, design, který byl více 

přitažlivý pro potenciální klienty.) 

Usnesení KINF č.: 4/6/2023 

Komise pro informatiku se seznámila s projektem Záměry/Reality a konstatuje, že provozní základ je 

promyšlený a transparentní, seznámila se frontoffice aplikace (částí pro veřejnost), a navrhuje zlepšení 

grafiky a uživatelského rozhraní webu. Po dohodě budou varianty vizuálu a UI předloženy komisi 

(uloženo na SharePointu), do jednoho týdne. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

7. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1  

Předkladatel: Richard Bureš 

PZN: Projednání bodu bylo prohozeno s bodem 6, v rámci jeho důležitosti a času. 

 Nová veřejná zakázka - Rozšíření stávajícího zálohovací pole IBM V5100 

 Nová veřejná zakázka - Rozšíření stávajících SAN switchů CISCO 

 FORTINET 

 Přestupky 22 

První bod k projednání v rámci projednání materiálů do Rady MČP1: 

„Rozšíření stávajícího zálohovací pole IBM V5100“ 

 Forma výběrového řízení a seznam oslovených dodavatelů byl projednán na KINF 12. 10. 2023. 
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 Písemná zpráva o hodnocení nabídek veřejné zakázky č.23/0433/ byla zpracována zadavatelem 7. 

11. 2023 a byla vložena na SharePoint KINF MČP1,  aby se s ní členové KINF mohli seznámit. 

 Následně proběhla diskuze. 

 Po ukončení diskuze k tomuto bodu vyzval předseda členy komise k hlasování o následujícím 

usnesení. 

Usnesení KINF č.: 5/6/2023 

KINF projednala písemnou zprávu o hodnocení nabídek veřejné zakázky č.23/0433/VZMR   „Rozšíření 

stávajícího zálohovací pole IBM V5100“ a souhlasí s její realizací a doporučuje Radě MČP1 uzavřít 

smlouvu s vybraným uchazečem 

Hlasování:     

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

Druhý bod k projednání KINF v rámci projednání materiálů do Rady MČP1: 

„Rozšíření stávajících SAN switchů CISCO“ 

 Předmět plnění veřejné zakázky je rozšíření stávajících SAN switchů CISCO s možností samostatné 

funkce. Městská část aktuálně využívá 2ks CISCO DS-C9148S-K9, které neodpovídají současným 

potřebám MČP1 a nově zakoupenému zálohovacímu poli IBM FS5200. 

 Forma výběrového řízení a seznam oslovených dodavatelů byl projednán na KINF dne 9. 11. 2023.  

Usnesení KINF č.: 6/6/2023 

Komise INF souhlasí, aby vítězem veřejné zakázky „Rozšíření stávajících SAN switchů CISCO“ 

č.23/0456/VZMR byl dodavatel s nejnižší cenou, pokud splní všechny podmínky zadávací 

dokumentace. Zároveň doporučuje Radě MČP1 uzavřít smlouvu s vybraným uchazečem.  

Hlasování:     

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

Třetí a čtvrtý bod – informace o materiálech předložených do Rady MČP1: 

FORTINET - projednán a schválen Radou městské části Praha 1 dne 24. 10. 2023 usnesením 

UR23_1218 

Přestupky 22 - projednán a schválen radou městské části Praha1 dne 16. 10. 2023 usnesením č. 

UR23_1209. 

KINF bere na vědomí předložené informace. (Bez usnesení. 

6. Rozpočet odboru informatiky na rok 2024 

Předkladatel: Richard Bureš 

Informace k projednávaným tématům – rozpočet OINF na rok 2024, Informační koncepce MČP1  

v bodech: 

 V rozpočtu nejsou finanční prostředky na rozvoj 
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 Navýšení rozpočtu OINF je oproti roku 2023 pouze 500tis. Kč  

 Předseda komise pan Tomáš Hamr upozornil na končící platnost informační koncepce MČ Praha 

1, která je zákonnou povinností a která má být podkladem pro plánování v oblasti ICT úřadu.  

 Informační koncepce dle by měla v návaznosti na zákonné povinnosti MČ dle 365/2000 Sb. a 

příslušných vyhlášek zohledňovat potřeby provozu a rozvoje ICT a také řešit rizika spojená 

s případnými nedostatečným finančním zabezpečením ICT.   

Následně proběhla diskuze, z níž vzešlo následující usnesení. 

Usnesení KINF č.: 7/6/2023 

Komise pro informatiku doporučuje, vzhledem ke končící platnosti Informační koncepce, panu 

radnímu pro informatiku, aby společně s orgánem akreditovaným dle 365/2000 Sb. zpracoval 

doporučení z hlediska povinností MČ Praha 1 a postup spojený s aktualizací informační koncepce. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

8. Aktuální informace o ICT, o projektech a plánování, od p. radního Richarda Bureše a vedoucího 

odboru informatiky p. Miroslava Ulricha  

Předkladatel: Richard Bureš, Miroslav Ulrich 

 Pan radní a pan vedoucí odboru informatiky MČP1 sdělil členům komise aktuální informace 

z dané oblasti. 

 Vedoucí OINF předložil seznam plánovaných VŘ na rok 2024 

 Následně proběhla diskuze. 

Bod č. 8 byl projednán bez usnesení. 

 

9. Různé 

Předkladatel: Jan Turek 

Členům komise byl předložen návrh termínů jednání na 1. půlrok roku 2024. 

Přítomní členové komise byli vyzvání k vyslovení případných námitek. 

Následně odsouhlasili navržené termíny beze změny. 

 

Usnesení KINF č.: 8/6/2023 

KINF bere na vědomí navrhované termíny a stanovuje termíny svých jednání v 1. pololetí roku 2024 ve 

dnech: 18.1., 15.2., 14.3., 18.4., 16.5., 13.6.. 

 

Hlasování:     

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2000-365
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Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.6/2023          

 

Zápis sepsán dne: 20.10.2023    

Předán k ověření: 21.10.2023    

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 

 

    

            

      

            

         

        


